
Kvalitet i l ivsmiljö och boende
För att kommunen ska utvecklas på ett positivt sätt behövs fler bostäder. Det
är en av våra viktigaste utmaningar under mandatperioden.

Ludvika kommun ligger mycket vackert, men för att bl i mer en mer attraktiv
kommun så behöver kommunens skönhetsvärden utvecklas. Några
områden som vi vil l prioritera i det arbetet är Väsmanstranden, Engelska
parken och Roths äng . Vi vil l också omvandla området för
riksvägsreservatet til l ett levande stråk med företag, bostäder och
rekreationsområden.

Det är viktigt att också andra delar av kommunen får utvecklas. Därför vil l vi se
til l att önskemålen från Vision Grängesberg blir verklighet, och vi vil l
genomföra l iknande visionsarbeten i andra kommundelar. En annan prioriterad
fråga är belysning av gång- och cykelvägar. Vi vil l prioritera cykelvägen
mellan Grängesberg och Ludvika, och vi vil l trycka på för att få Trafikverket att
belysa cykelvägen mellan Nyhammar och Grangärde.

Även våra äldre behöver få uppleva inspirerande mil jöer. Därför vil l vi som ett
pilotprojekt utveckla en upplevelsebaserad grön miljön runt ett av
våra äldreboenden .

För att skapa en mer levande stadskärna vil l vi verka för att andra verksamheter
än detal jhandel etablerar sig där. Det kan röra sig om att bredda kultur- och
nöjesutbudet. För att öka trygghetskänslan kan det vara idé att satsa på
trygghetsvärdar el ler fältassistenter på stan.

För att minska nedskräpningen i våra bostadsnära skogar vil l vi införa ett
inpasseringssystem på Björnhyttan, vilket skul le göra anläggningen til lgängl ig
större delar av dygnet. Vi vil l också angripa igenbuskningen genom att
utveckla verksamheten med betesdjur, som även bidrar til l kött til l de
kommunala köken och bidrar til l biologisk mångfald.




